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Dinsdag 19 januari 2023 GMR PCSV Berend, voorzitter 
19:30 uur – Gevers Deynoot NOTULEN Albert, notulist 

 
Documenten (bijlagen) bij deze vergadering 

1. Agenda bijeenkomst 19-01-2023 
2. Concept notulen GMR-vergadering 22-11-2022 
3. Begroting PCSV 2023 en Meerjarenbegroting 2024-2026 
4. Vierjaarlijks onderzoek bestuur en scholen 

 
Uitgenodigd: 

School Oudergeleding Personeelsgeleding 

Kompas 
 

Arjanne Ammerlaan 
arjanneammerlaan@gmail.com 

Albert Paauw 
albert.paauw@kompas.pcsv.nl 

Gevers Dieuwerke Luiten 
dieuwerke.luiten@gmail.com 

Marti Jonkbloed 
marti.jonkbloed@gevers.pcsv.nl 

Fortgens Berend Brasjen 
bjbrasjen@outlook.com 

Karin Vletter 
karin.vletter@fortgens.pcsv.nl 

 

Algemeen Directeur PCSV ad interim Anco van Molenbroek 
anco.vanmoolenbroek@pcsv.nl 

  

 Onderwerp en toelichting Bijlage Doel  

1 Opening en welkom   

Berend heet de leden welkom. Karin is helaas, met kennisgeving, afwezig door ziekte. 
 

2 Vaststellen agenda Bijlage 1 Ter vaststelling  

De agenda wordt vastgesteld zoals hij vooraf is aangeboden. 
 

3 Verslag vorige vergadering (22-11-2022) 

• Goedkeuring notulen + 

• Voortgang actiepunten 

Bijlage 2 Ter vaststelling 

De notulen worden goedgekeurd. Albert maakt hem geschikt voor de website. En Albert schrijft een berichtje 
voor op Social Schools. Dat verzendt hij naar Nancy. 
 

4 Korte mededelingen van de algemeen directeur 
a) Voortgang bestuursformatiebeleid 
b) Voortgang sociale veiligheid 
c) Voortgang organisatiestructuur (input 

van bestuur via a.d.) 
d) Voortgang nieuwbouw Fortgens (indien 

van toepassing) 

 Ter informatie 

a) Er zijn goede vorderingen. Welke functies zijn er binnen de PCSV? Er is begeleiding vanuit het 
vervangingsfonds. Er is een vlootschouw gemaakt. De verwachting is dat het in het voorjaar afgerond 
kan worden. De formatie wordt in het nieuwe cursusjaar hierop gebaseerd. Nancy gaat aan de slag 
met het verder ontwikkelen van het waarderend leiderschap. 

b) Kompas is begonnen met M5. De borging hiervan is belangrijk. Het is geen hard beleid. 
c) Voor de kerstvakantie heeft het bestuur besloten de overgang van vereniging naar stichting te maken. 

De leden moeten hiermee instemmen. Hiervoor zullen twee bijeenkomsten worden gepland. De tweede 
zal komen te vervallen indien er voldoende stemgerechtigden aanwezig zijn tijdens de eerste 
bijeenkomst. Als op beide bijeenkomsten onvoldoende stemgerechtigden aanwezig zijn wordt het 
voorstel automatisch aangenomen. 
Voor het proces van werving en benoeming van zowel de algemeen directeur, als de directeur van Het 
Kompas, is een bureau aangetrokken. Beide processen zouden voor de zomervakantie succesvol 
moeten zijn afgerond. 

d) Afgelopen vergadering was natuurlijk al bekend dat de grond, waarop het nieuwe gebouw zou moeten 
komen, pas in 2024 vrij zal komen. Berend heeft drie WOB-verzoeken ingediend om extra informatie in 
te winnen over de situatie rondom de nieuwbouw. 
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5 Begroting 2023 Bijlage 3  

Het blijft voor de GMR een moeilijk document om over mee te denken. Veel getallen missen een verhaal. Zo zien 
we bij Het Kompas in 2023 wel een grote min door de ventilatie, maar de daaropvolgende jaren zien we nog 
steeds flinke minnen. Zo zijn de plussen bij de Fortgens gevaarlijk omdat vier personeelsleden met pensioen 
gaan. Er is gerekend met de kale getallen, oftewel geen vervanging van die krachten. 
Met het strategisch beleidsplan, de NPO-gelden en dergelijke zullen de cijfers echt nog flink veranderen in de 
periode 2024-2026. Gelukkig is er wel een potje waardoor de geplande minnen redelijk geleden kunnen worden. 
De realisatie van 2022 is nog niet bekend. 
Deze begroting zou beleidsrijker (aanbeveling inspectie) kunnen. Dat is onder andere ook een opdracht voor de 
nieuwe algemeen directeur.  
 

6 Inspectierapport met beleidsreactie Bijlage 4  

Hoe wordt de herstelopdracht (van de inspectie) voor de zomer afgerond? Is dat een haalbare optie? 
Anco vindt het vanzelfsprekend vervelend dat er een herstelopdracht is, maar die wordt nu met beide handen 
aangepakt. Dat is, volgens hem, ook echt een haalbare optie. Er wordt hard gewerkt aan drie thema’s binnen 
het koersplan. 
Het is vervelend dat dit document op de website van de PCSV te lezen moet zijn. Vooral omdat daar de context 
ontbreekt. 
Er wordt nagedacht over een systeem waarbij directeuren elkaars scholen bezoeken, als zijnde een 
inspectiebezoek. Op die manier zou je conclusies van de inspectie mogelijk voor kunnen zijn. 
 

7 Rondvraag & sluiting   

• Marti is helaas verhinderd tijdens de vergadering van 17 mei. Berend geeft aan dat ze haar vragen / 
opmerkingen voorafgaand naar hem kan sturen. 

• Berend sluit de vergadering om 20:45 uur. 
 
Vergaderrooster 2023 

Datum  Locatie Notulist Onderwerpen voor de vergadering 

22 maart 2023 Kompas   

17 mei 2023 Fortgens   

29 juni 2023 Gevers   

 
Actielijst 

Wie  Wat Wanneer 

Albert Notulen vorige vergadering anonimiseren. Februari 2023 

Albert Bericht voor Social Schools schrijven Februari 2023 

 


